
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 96 /99                                               
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Αποδοχή αιτήματος κατοίκων περιοχής 
οδών Ελλης και Καστανιάς (ΟΤ 65 & 66 ) 
για ονομασία οδού" 

 
       Σήμερα 8 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   ημερομηνία 4-2-1999 γραπτή 
πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού 
επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης   Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης    
3. Δ. Ταχματζίδης    
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης    
8. Δ.  Πέτκος    
9. Κ. Κόλβατζης    

10. Ε.  Λελεκάκης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Κ. Γκαβαϊσές   Πάρεδροι 
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης    
14. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 100/99 
15. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  107/99  απόφασης 
17. Π. Πιτούλιας προσήλθε ο κ. Γ. Μανακούλης. 
18. Α. Κεσίδης Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  109/99  απόφασης 
19. Α. Σουμελίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης  και 
20. Α. Ταραλάς Θ. Σιδηρόπουλος. 
21. Χ.  Σκουμπόπουλος Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  110/99  απόφασης 
22. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης. 
23. Β. Γιαννουλάκης Κ.  Κόλβατζης,  Γ.  Ουρσουζίδης,  Λ.  Τσαβδαρίδης, 
24. Σ.  Παναγιωτίδης Ε. Σοφιανίδης και Π. Αγαθαγγελίδης. 
25. Λ. Τσαβδαρίδης Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  114/99  απόφασης  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης ,Σ. Γεωργιάδης και  
27. Ε. Σοφιανίδης Μανακούλης. 
28. Ε. Λευκοπούλου  
29. Ι. Ακριβόπουλος  
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
31. Ε. Κουκουρδής  
32. Γ. Μανακούλης  
33. Π. Αγαθαγγελίδης  



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου  το από 12-6-98 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών  κ. Κων/νου 
Γκαβαϊσέ που έχει ως εξής: 
 Με έγγραφό τους οι  κάτοικοι της ανωνύμου οδού   που βρίσκεται μεταξύ των οδών Ελλης  
και Καστανιάς (ΟΤ 65 και 66) που σήμερα προσωρινά ονομάζεται Πάροδος Ελλης ζητούν να 
ονομασθεί "Καμαριωτίσσης" προς τιμή του ιερού ναού της Παναγίας της Καμαριώτισσας όπου 
μεταφέρθηκε η σορός του Αγίου Αντωνίου πολιούχου της Βέροιας για  προσκύνημα. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 12, Π.Δ 323/1989 -άρθρο 1  παρ. 6 Ν.2307/1995 που 
αφορά την ονομασία και μετονομασία συνοικιών, οδών και πλατειών  "Η ονομασία συνοικιών, οδών 
και πλατειών γίνεται με απόφαση του δημοτικού και κοινοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται 
ύστερα από σύμφωνη γνώμη του συμβουλίου που προβλέπει το άρθρο 8, στο οποίο για τις 
περιπτώσεις αυτές συμμετέχουν μετά ψήφου και δύο φιλόλογοι ή ιστορικοί καθηγητές της 
δευτεροβάθμιας  εκπαίδευσης οι οποίοι ορίζονται μαζί με τους αναπληρωτές τους, από τον 
Περιφερειακό Δ/ντή. Η μετονομασία επιτρέπεται, για εξαιρετικούς λόγους και γίνεται  με τον ίδιο 
τρόπο". 
 Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 4-11-98 εισήγηση της 
επιτροπής τεχνικών θεμάτων με την οποία αυτή ομόφωνα εισηγείται την ονομασία της ανωνύμου 
οδού μεταξύ των ΟΤ 65 και 66 σε οδό Καμαριώτισσας". 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει θετική εισήγηση της επιτροπής αλλά βάσει του ΔΚΚ το ΔΣ αποφασίζει 
μετά τη γνωμοδότηση της αρμόδιας επιτροπής. Εισηγούμαι ν'αποφασίσουμε την ονοματοδοσία της 
οδού σύμφωνα με την πρόταση των κατοίκων δηλ. σε οδό Καμαριώτισσας και να ζητηθεί η 
σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας επιτροπής. Να πάρουμε μία κατ΄αρχήν απόφαση. 
 Κουρουζίδης :Πριν αρκετό χρόνο συζητήσαμε για το θέμα της ονοματοδοσίας σε ανωνύμους 
δρόμους της πόλης. Γιατί μπήκε αυτό ξεχωριστά; 
 Πρόεδρος :Επειδή το θέμα ήταν ώριμο. Υπήρχε συγκεκριμένη αίτηση από κατοίκους, υπήρχε 
εισηγητικό και εισήγηση της επιτροπής. Μαζί με τα άλλα που έχουν καταφραφεί από το ΔΣ θα 
δοθούν στην αρμόδια επιτροπή να γνωμοδοτήσει και θα έρθουν συνολικά στο ΔΣ. 
 Πουλασουχίδης :Εχω την εντύπωση ότι σωστά έρχεται το θέμα πρώτα στο ΔΣ διότι 
αποφασίζει το ΔΣ και μετά παέι στην επιτροπή. Δεν θα ξανάρθει στο ΔΣ. Με την εισήγηση της 
επιτροπής εγκρίνεται η ονοματοδοσία. 
 Πρόεδρος :Ο ΔΚΚ αναφέρει με τη σύμφωνη γνώμη της επιτροπής. 
 Σκουμπόπουλος :Αν απαιτείται η σύμφωνη γνώμη και μετά η απόφαση του ΔΣ πρέπει να τ'  
αναβάλλουμε. 
 Πρόεδρος :Μα δεν θα έχει η επιτροπή την πρότασή μας, εάν αποδεχτούμε την αίτηση των 
κατοίκων. 
 Κεσίδης :Προηγείται η απόφαση του ΔΣ. Είναι ο ουσιώδης τύπος της διαδικασίας. 
 Πρόεδρος :Προτείνω να προχωρήσουμε τη διαδικασία και να ζητήσουμε μετά τη σύμφωνη 
γνώμη της αρμόδιας επιτροπής. 
 Κουρουζίδης :Παραμένω στην άποψη ότι θα πρέπει ν' αναβληθεί και με το διαδικαστικό που 
μπήκε ώστε να έρθουν όλα τα ζητήματα και να κλείσουν  έτσι κάποιες υποθέσεις των συμπολιτών 
μας. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν 2 προτάσεις. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κουρουζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι : 
Ι.Κουρουζίδης, Δ.Ταχματζίδης, Κ.Κόλβατζης , Χ.Σκουμπόπουλος, Χ.Γεωργιάδης, Β.Γιαννουλάκης, 
Σ.Παναγιωτίδης, Λ.Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε.Λευκοπούλου, Ι.Ακριβόπουλος, 
Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή. 
 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν με τη συζήτηση του θέματος τώρα: 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης, Μ.Γαβρίδης, Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, 
Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Κ.Βαφείδης, Γ.Ουρσουζίδης, Ν.Χαμαλής, Σ.Γεωργιάδης, 
Ι.Τριανταφυλλίδης, Π.Πιτούλιας, Α.Κεσίδης, Μ.Σουμελίδης, Α.Ταραλάς, Ε.Κουκουρδής, 
Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος : Κατά πλειοψηφία αποφασίζεται να συζητηθεί το θέμα τώρα. 



 Συμφωνεί το σώμα να μεταβιβαστεί το θέμα στην αρμόδια επιτροπή με την πρόταση για 
ονομασία της ανωνύμου οδού σε οδό Καμαριώτισσας; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Κουρουζίδης :Θα παρακαλέσω το συνάδελφο κ. Κ.Βαφείδη να μη  ρωτάει το τι ψηφίζω. Το 
καταγγέλλω διότι  κάθε φορά αυτή τη δουλειά κάνει. Αυτό το ρόλο παίζει εδώ να βλέπει  τι ψηφίζω; 
 Πρόεδρος :Δεν μπορώ να το ελέγξω. Αν υπάρχει κάποια συζήτηση μεταξύ σας δεν μπορεί ο 
πρόεδρος να το ελέγξει. Παρακαλώ. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 12-6-98 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ. 
2.-Την από 13-5-98 αίτηση κατοίκων της ανωνύμου οδού που βρίσκεται μεταξύ των οδών Ελλης και 
Καστανιάς (ΟΤ 65 και 66) και που σήμερα προσωρινά ονομάζεται Πάροδος Ελλης, με την οποία 
ζητούν να ονομασθεί οδός ¨Καμαριώτισσας". 
3.-Την από 4-11-98 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών του ΔΣ. 
4.-Τις προτάσεις του προέδρου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές  αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.-Τις διατάξεις των άρθρων 8 και 12 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) καθώς και της παρ. 6 του αρ. 1 του Ν. 
2307/95. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Αποδέχεται το από 13-5-98 αίτημα κατοίκων της ανωνύμου οδού που  βρίσκεται μεταξύ 
των οδών Ελλης και Καστανιάς (ΟΤ 65 και 66) για να ονομασθεί αυτή σε οδό  "Καμαριώτισσας", 
προς τιμήν του Ι.Ν. της Παναγίας της Καμαριωτίσσης όπου μεταφέρθηκε η σορός του Αγ. Αντωνίου 
πολιούχου της Βέροιας για προσκύνημα. 
 Β) Να  παραπεμφθεί το αίτημα των  παραπάνω κατοίκων στο συμβούλιο του αρ. 8 του ΠΔ 
410/95 για τα περαιτέρω. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     96/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε το 
πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης Χ. Μουτσιόπουλος 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια   30-3-1999 

  Ο  Δήμαρχος 
 
 

        ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ  


